
Frå:                                              Pål <paal@arkbc.no>
Send:                                          fredag 18. november 2022 09:19
Til:                                               Anne Lise Molvik; Are Frøysland Grande
Emne:                                        SAK 22/1566 - Gbnr.131/54 - Remme, Alverstraumen
 
Hei!
 
Viser til avslag på søknad om dispensasjon (datert 21.10.2022), og påfølgende klage på vedtak fra oss 
datert 10.11.2022.
Målet vårt med innsendt klage er å få «legalisert» dagens bruk av bygget. Dvs. at omsøkte 2 nye 
boenhetene, endring av uteoppholdsareal m/ bl.a. sportsboder i LNF osv., ikke lenger er aktuelt. Klagen 
er således ikke direkte rettet mot vedtaket, men mot del av vurderingen som er knyttet til dagens 
bruk/eksisterende bygg. Vi skulle gjerne ha fått diskutert muligheten for å kunne akseptere/anerkjenne 
dagens bruk, nærmere med dere i et møte. Er det mulig å få til et møte? Vi har frist til 5/12 med å 
supplere klagen med dokumentasjon i forhold til bruk av bygget som bolig, og jeg ser det som en stor 
fordel om vi kunne ha fått diskutert saken med dere før klagen blir komplett / «formell».
 
Setter stor pris på en tilbakemelding på om det er mulig å få til et møte med dere i denne saken. På 
forhånd takk!
 
Vennlig hilsen
 

Hagellia 6
5914 Isdalstø 
 
Pål-Jøran Carlsen
Tlf: 400 41 614
Epost: paal@arkbc.no
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